
PROTOKÓ  NR 44-10/2005Ł

z posiedzenia Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda skaż ń , 
które odby o  si  dniu  ł ę 22 sierpnia 2005 r. o godz. 
10:00 w Sali Herbowej Nowego Ratusza w Gda sku.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci. łą ś

Na  stan  6 cz onków  komisji,  w  posiedzeniuł  
uczestniczy o  ł 6,  czyli  by o  quorum  do  podejmowaniał  
prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczy  radny  Wies aw  Kami ski  -ł ł ń  

przewodnicz cy  Komisji  Bud etoweją ż  Rady  Miasta 
Gda ska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  go ci  iń ś  
radnych - zaproponowa  porz dek posiedzenia:ł ą

1. Zaopiniowanie projektu uchwa y w sprawie zmianył  

uchwa y  w  sprawie  okre lenia  zada ,  na  któreł ś ń  

przeznaczone b d  rodki z Pa stwowego Funduszuę ą ś ń  

Rehabilitacji Osób Niepe nosprawnych w 2005 r. –ł  

druk nr 1469.

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

restrukturyzacji  zobowi za  podatkowychą ń  

publicznych  zak adów  opieki  zdrowotnej,ł  

stanowi cych dochód bud etu miasta Gda ska – ą ż ń druk 

nr 1468.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

uchylenia  Uchwa y  Nr  XXXVI/1179/05  Rady  Miastał  

Gda ska  z  dnia  31  marca  2005  r.  w  sprawień  

utworzenia  rachunku  dochodów  w asnych  przył  

Zarz dzie  Dróg  i  Zieleni  w  Gda sku-jednostkaą ń  

bud etowa – ż druk nr 1466.



4. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

przyst pienia  miasta  Gda ska  jako  cz onkaą ń ł  

zwyczajnego do Pomorskiej Regionalnej Organizacji 

Turystycznej (PROT) – druk nr 1467.

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

zatwierdzenia  zakresu  rzeczowego  i  ródeź ł 
finansowania  przedsi wzi cia  inwestycyjnego  oę ę  

nazwie  „Modernizacja  gospodarki  odpadami 

komunalnymi  w  Gda sku”  oraz  udzieleniań  

upowa nienia  do  podpisania  wniosku  o  jegoż  

dofinansowanie  z  Funduszu  Spójno ci  –  ś druk  nr 

1518.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  zasadł  

gospodarowania  gara ami   i  pobierania  op at  –ż ł  

druk nr 1472.

7. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

wprowadzenia  Regulaminu  przyznawania  i 

przekazywania  stypendiów  na  wyrównywanie  szans 

edukacyjnych dla uczniów szkó  ponadgimnazjalnychł  

w Gda sku, ko cz cych si  matur , w roku szkolnymń ń ą ę ą  

2005/2006 – druk nr 1526.

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

Regulaminu przyznania i przekazywania stypendiów 

na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  w  roku 

akademickim  2005/2006,  w  ramach  projektu 

„Stypendia dla studentów zameldowanych w Gda sku”ń  

– druk nr 1525.

9. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

przyj cia  „Regulaminu  udzielania  pomocyę  

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszka ych na terenie gminy miasta Gda sk” –ł ń  

druk nr 1576. 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwa y w sprawie zmianył  

uchwa y RMG w sprawie okre lenia róde  dochodówł ś ź ł  

w asnych  i  wydatków  nimi  finansowanych  wraz  zeł  

wskazaniem  jednostek  bud etowych  (szkó  iż ł  

placówek  o wiatowych),  które  prowadzi  b dś ć ę ą 
rachunek dochodów w asnych – ł druk nr 1523.

  
11.Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Wprowadzono do porz dku projekty uchwa , które wp yn yą ł ł ęł  
po sporz dzeniu porz dku posiedzenia komisji:ą ą

• -  w  miejsce  1  punktu:  Zaopiniowanie  projektu 
uchwa y Rady Miasta Gda ska zmieniaj cej Uchwał ń ą łę 
Nr  XXIX/936/04  Rady  Miasta  Gda ska  z  dnia  28ń  

pa dziernika 2004  r. w sprawie ustalenia zasadź  

taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy  rodkamiś  

gminnego transportu zbiorowego – druk nr 1588.

• -  w  miejsce  2  punktu  Zaopiniowanie  projektu 

uchwa y Rady Miasta Gda ska w sprawie ustaleniał ń  

uprawnie , zasad korzystania i odp atno ci przyń ł ś  

przejazdach  osób  niepe nosprawnych,ł  

przystosowanymi  do  tego  celu  mikrobusami,  na 

terenie Gda ska – ń druk nr 1587.

Porz dek przeg osowano 4 g osami za.ą ł ł

PUNKT – 1
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miasta  Gda skał ń  

zmieniaj cej  Uchwa  Nr  XXIX/936/04  Rady  Miastaą łę  

Gda ska  z  dnia  28  pa dziernika  2004  r.  w  sprawień ź  

ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy 

rodkami  gminnego  transportu  zbiorowego  –  ś druk  nr 

1588.
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Przewodnicz cyą
Witam  pa stwa  na  posiedzeniu  komisji.  Na  pocz tkuń ą  
druk 1588 oraz 1587 proponuje umie ci  jako punkt 1 iś ć  
2 dlatego, e pan dyrektor Szczyt b dzie prezentoważ ę ł 
nasze Miasto na konferencji prasowej i prosi  eby poł ż  
prostu móg  to zreferowa  osobi cie. Wejd  jeszcze dwał ć ś ą  
druki,  które  na  razie  s  w  drodze.  W  zwi zku  zą ą  
powy szym,  jak  wp yn  to  b d  proponowa  w czy  doż ł ą ę ę ł łą ć  
porz dku  dzisiejszych  obrad,  a  reszt  zgodnie  zą ę  
przedstawionym porz dkiem.ą
Czy kto  z Pa stwa ma propozycje? ś ń
Poniewa  nie  widz ,  kto  jest  za  przyj ciem  takż ę ę  
zaproponowanego  porz dku  posiedzenia  komisjią  
Bud etowej, kto jest przeciw, kto si  wstrzyma ?ż ę ł
Przechodzimy do punktu 1 prosz  bardzo Pan dyrektorę  
Szczyt druk 1588 zmieniaj cy uchwa  nr nie b d  jeją łę ę ę  
powtarza  ale  w  sprawie  zasad  taryfy  oraz  cen  zał  
przejazdy  rodkami  innego  transportu  zbiorowego,ś  
prosz  bardzo.ę

Pan  Antoni  Szczyt  –  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej UM w Gda skuń
Przedstawi  projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Panie przewodnicz cy szanowna komisjo uchwa a, którą ł ą 
przygotowujemy jest uchwa  wynik  z tego, e na apelłą łą ż  
Ministra  rodowiska  Miasto  Gda sk  przyst pi o  doś ń ą ł  
obchodów  Europejskiego  Dnia  Bez  Samochodu  oraz 
Europejskiego Tygodnia Transportu, którego celem jest 
promowanie dla transportu w wiadomo ci spo ecze stwaś ś ł ń  
oraz mo liwo ci ograniczenia pozostawiania samochodówż ś  
osobowych na rzecz transportu zbiorowego.
Ta uchwa a jest uchwa , któr  podejmuje Rada Miastał łą ą  
Gda ska  poniewa   taka  uchwa a  pozwala  przejń ż ł ąć 
inicjatyw ,  a  mianowicie  sprawi  eby  okazje  doę ć ż  
zaproponowanego  dla  spo ecze stwa  transportuł ń  
zbiorowego - dlatego te  proponuje si , e w ramachż ę ż  
tego Dnia Bez Samochodu to jest dnia 22 wrze nia wś  
tym  roku.  Ci  ludzie  którzy  b d  korzystali  zę ą  
komunikacji  zbiorowej  na  podstawie  dokumentu  jakim 
jest  dowód  rejestracyjny  na  osob  ,  która  jestę  
w a cicielem  samochodu  mo e  komunikacja  zbiorowł ś ż ą 
przejecha  si  po  Gda sku  bezp atnie.  Jest  toć ę ń ł  
promowanie transportu zbiorowego, chcemy aby przede 
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wszystkim skorzystali kierowcy, którzy maj  w Gda skuą ń  
zarejestrowane  samochody.  Wnioskuje  o  pozytywne 
zaopiniowanie tej uchwa y. Dzi kuj .ł ę ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Czy kto  z Pa stwa ma pytania?ś ń
To  jest  dla  wszystkich  tych,  którzy  zrezygnuj  zą  
jazdy samochodem na rzecz transportu zbiorowego, tak?
Czy kto  z Pa stwa ma pytania? Poniewa  nie widz .ś ń ż ę  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem druku 1588?
Kto jest przeciw? Kto si  wstrzyma ?ę ł
Pan  Antoni  Szczyt  -  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej UM w Gda skuń
Dzi kuj  bardzoę ę

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pana  Antoniego  Szczyta  –  zast pcył ę  

dyrektora  Wydzia u  Gospodarki  Komunalnej  Urz duł ę  

Miejskiego w Gda sku  -  ń 4 g osami za -  pozytywnieł  

zaopiniowa ał   przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/384/86/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 2
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  ustalenia  uprawnie ,  zasad  korzystania  iń  

odp atno ci  przy  przejazdach  osób  niepe nosprawnych,ł ś ł  

przystosowanymi do tego celu mikrobusami, na terenie 

Gda ska – ń druk nr 1587.

Pani Ewa Wo czak – Miejski O rodek Pomocy Spo ecznej wł ś ł  

Gda sku ń
Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń
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Uchwalany  projekt  uchwa y  w  sprawie  ustaleniał  
uprawnie  i  zasad  korzystania  i  odp atno ci  przyń ł ś  
przejazdach osób niepe nosprawnych przystosowanymi doł  
tego  celu  mikrobusami  na  terenie  Miasta  Gda skań  
przygotowa  Miejski O rodek Opieki Spo ecznej.ł ś ł
Przygotowali my  projekt  tej  uchwa y  dlatego,  eś ł ż  
obecnie mikrobusy, którymi dysponujemy Miasto Gda skń  
przewo ,  dokonuj  przewozów  znacznej  cz ci  dzieciżą ą ęś  
niepe nosprawnych. Nie tylko dzieci niepe nosprawnychł ł  
ale  tak e  dzieci  o  specjalnych  potrzebachż  
edukacyjnych. Sytuacja taka zaistnia a po pojawieniuł  
si  w ustawie o systemie o wiaty zapisu o obowi zkuę ś ą  
bezp atnego  dowozu  dzieci  o  specjalnych  potrzebachł  
edukacyjnych do szkó . ł
U  nas  w  ubieg ym  roku  wprowadzono  zmiany  doł  
Obowi zuj cej uchwa y Miasta Gda ska i zgodnie z tą ą ł ń ą 
uchwa a  taki  dowóz  jest  realizowany  przy  pomocył  
transportu  w  postaci  mikrobusów  dla  osób 
niepe nosprawnych.  Przeprowadzono  bardzo  du oł ż  
konsultacji i wypracowano teraz nowe zasady , które 
mia y  by  obowi zywa  przy  korzystaniu  z  przejazduł ą ć  
mikrobusami  w  celu  u atwienia  przyjazdu  tymił  
mikrobusami równie  osobom doros ym. I tutaj uchwa aż ł ł  
ta proponuje takie rozwi zanie, e mikrobusami b dą ż ę ą 
do  wo one   tylko  te  dzieci  które  maja  problemy  wż  
poruszaniu  si ,  natomiast   dzieci  o  specjalnychę  
potrzebach  edukacyjnych,  które  mog  korzysta  zą ć  
transportu gminnego, b d  po prostu korzysta y z tegoę ą ł  
transportu. 
Uchwa a ta nie powoduje skutków finansowych ona opierał  
si  na  takiej  samej  liczbie  200  kilometrów,  któraę  
jest,  która  by a  uzgodniona  z  przewo nikiemł ź  
dokonuj cym  przewozów  mikrobusami,  a  wi c  zak aduą ę ł  
Komunikacji  Miejskiej.  Uchwa a  ta  porz dkuje  tylkoł ą  
zasady  korzystania  z  tych  mikrobusów,  które  mają 
umo liwi  docelowo korzystanie  z mikrobusów zarównoż ć  
dzieciom  niepe nosprawnym  jak  i  najbardziejł  
potrzebuj cym  osoba  doros ym  i  tutaj  prosz  oą ł ę  
pozytywne zaopiniowanie tej uchwa y.ł

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Ja tylko mam pytanie, poniewa  jest komisja, któraż  
jakby udziela, kwalifikuje i tak dalej. Natomiast ta 
komisja zaci ga informacje ze szkó , prosta sprawa.ą ł
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Pani Ewa Wo czak - MOPSł
To znaczy osoby niepe nosprawne, rodzice indywidualnieł  
sk adaj  wnioski o przywo enie swoich dzieci.ł ą ż
Sk adaj  wnioski do ZKM- uł ą
To znaczy tych,  mikrobusów jest tylko 9. My gdyby myś  
robili to poprzez szko y to pewnie dosz oby do takichł ł  
sytuacji, e zg oszonych by oby o wiele, wiele wi cejż ł ł ę  
ni  s  realne  mo liwo ci  przewo enia  tymi  9ż ą ż ś ż  
mikrobusami  i  dlatego,  eby  tutaj  9  mikrobusówż  
wykorzysta  jak najefektywniej.ć

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Nie ja mam takie wra enie, e szko ami i jest to tak,ż ż ł  
e szko y najbardziej si  orientuj  jakie dziecko maż ł ę ą  
jaki  statusś

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Dobrze  prosz ,  Pa stwa  nie  zale nie  jak  metod  wę ń ż ą ę  
selekcji wybra o Miasto Gda sk, to w tej uchwale nieł ń  
ma to zasadniczego znaczenia.

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
No nie ma ja tylko daj  tak pod rozwag , a jestem zaę ę  
ta uchwa a.ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Poniewa  nie  widz  kto  jest  za  opiniowaniem  drukuż ę  
1587, kto jest przeciw, kto si  wstrzyma .ę ł
Druk uzyska  pozytywna opinie.ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  przedstawiciela Miejskiego O rodka Pomocył ś  

Spo ecznej w Gda sku oraz dyskusji -  ł ń 5 g osami za -ł  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł
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Tre  Opinii Nr 44-10/385/87/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  zmianył  

uchwa y  w  sprawie  okre lenia  zada ,  na  któreł ś ń  

przeznaczone  b d  rodki  z  Pa stwowego  Funduszuę ą ś ń  

Rehabilitacji Osób Niepe nosprawnych w 2005 r. – ł druk 

nr 1469.

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Przechodzimy do druku 1469 okre lenie zada  na któreś ń  
przeznaczane  b d  rodki  z  Pa stwowego  Funduszuę ą ś ń  
Rehabilitacji Osób Niepe nosprawnych ł

Pani Ewa Wo czak - MOPSł
Ten  projekt  uchwa y  te  zosta  przygotowany  przezł ż ł  
Miejski  O rodek  Pomocy  Spo ecznej  dnia  30  czerwcaś ł  
zarz d  Pa stwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osóbą ń  
Niepe nosprawnych  poinformowa ,  e  miasto  Gda skł ł ż ń  
otrzyma  dodatkow  pul  rodków z Pa stwowego Funduszuł ą ę ś ń  
Rehabilitacji  Osób  Niepe nosprawnych  w  wysoko cił ś  
1001560  z  na  dofinansowanie  zada  z  okresuł ń  
rehabilitacji  zawodowej  i  spo ecznej  osóbł  
niepe nosprawnych  zgodnie  z  ustawa  o  rehabilitacjił  
zawodowej  i  spo ecznej,  oraz  o  zatrudnianiu  osóbł  
niepe nosprawnych i czna kompetencje do okre leniał łą ś  
zada  na, które s  przeznaczone rodki posiada Radań ą ś  
Powiatu dlatego nale a o przygotowa  zuchwa e, któraż ł ć ł  
dzieli te dodatkowe rodki.ś
 rodki te zosta y podzielone na realizacje zada  zŚ ł ń  
zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  rehabilitacji 
spo ecznej. Rehabilitacje zawodow  realizuje Powiatowył ą  
Urz d Pracy natomiast spo eczn  Miejski O rodek Pomocyą ł ą ś  
Spo ecznej  i  zosta o  ono  podzielone  w  ten  sposóbł ł  
zgodnie z potrzebami oczywi cie, zosta y podzielone wś ł  
ten sposób, e 500 ty  z . Zosta o przeznaczone  naż ś ł ł  
rehabilitacje  zawodow ,  czyli  zwrot  kosztówą  
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przystosowania  stanowisk  pracy,  natomiast  501560  zł 
na rehabilitacje spo eczne i w tym na dofinansowanieł  
turnusów  rehabilitacyjnych  100  ty  z .  Naś ł  
dofinansowanie  likwidacji  barier  250  ty .  z .  I  naś ł  
dofinansowanie  do  zaopatrzenia  w  przedmioty 
ortopedyczne  i  rodki  pomocnicze  151560  z  i  tezś ł  
prosi a bym o pozytywne zaopiniowanie.ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Ja si  ciesz , e s  dodatkowe rodki.ę ę ż ą ś

Ewa Wo czak - MOPSł
Ale to i tak s  niewystarczaj ce rodki.ą ą ś

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Mam  nadzieje,  e  komisja  merytoryczna  przyjrzy  siż ę 
bardziej. Czy kto  z Pa stwa ma jakie  pytania do tejś ń ś  
uchwa y?ł
Poniewa  nie  widz  kto  jest  za  pozytywnymż ę  
zaopiniowaniem druku 1469.
Kto jest przeciw, kto si  wstrzyma ?ę ł
Druk uzyska  pozytywna opinie.ł

 USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  przedstawiciela Miejskiego O rodka Pomocył ś  

Spo ecznej w Gda sku oraz dyskusji -  ł ń 5 g osami za -ł  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/386/88/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  

restrukturyzacji  zobowi za  podatkowych  publicznychą ń  
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zak adów  opieki  zdrowotnej,  stanowi cych  dochódł ą  

bud etu miasta Gda ska – ż ń druk nr 1468.

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Prosz  Pa stwa, ustawa z 15 kwietnia bie cego roku oę ń żą  
pomocy  publicznej  restrukturyzacji  Publicznych 
Zak adów  Opieki  Zdrowotnej  daje  mo liwoł ż ść 
restrukturyzacji,  czyli  umorzenia  d ugów  du ychł ż  
jednostek s u by zdrowia to jest, które zatrudniaj  nał ż ą  
dzie  1  stycznia  2001  roku  co  najmniej  50  osób  iń  
posiadaj  d ugi na 31 grudnia 2004 roku. Na terenieą ł  
gminy  znajduje  si  pi  takich  jednostek,  pię ęć ęć 
zak adów.  Jest  to  szpital  Psychiatryczny,  szpitalł  
Specjalistyczny  imienia  wi tego  Wojciecha  adŚ ę  
Alberta,  szpital  Marynarki  Wojennej,  Wojewódzki 
szpital specjalistyczny Miko aja Kopernika i Pomorskieł  
Centrum  Chorób  Zaka nych  i  Gru licy.  Sejmikź ź  
Województwa  Pomorskiego  podj  uchwa  oął łę  
restrukturyzacji  tych  d ugów.  Poniewa  ten  dokumentł ż  
jest  wymagany  i  je eli  zostanie  wydana  decyzjaż  
wojewody  Gda skiego  to  d ugi  w zakresie  podatku  odń ł  
nieruchomo ci  mo na  b dzie   umorzy .  Czyli  organś ż ę ć  
podatkowy Pan prezydent b dzie móg  umorzy . Jest toę ł ć  
kwota 1 139 837 z . Umorzenie jest zasadne z uwagi nał  
to, e mimo niskich stawek podatkowych nadal szpitależ  
nie  p ac   do  Miasta  podatków.  Mimo  to  szpitaleł ą  
zwracaj  si  o umorzenie podatku od nieruchomo ci zaą ę ś  
rok  2005.  Ju  teraz  mamy  wniosek  szpitala  im.ż  
wi tego Wojciecha ad Alberta, eby umoczy podatek zaŚ ę ż  
rok 2005. Szpitale po prostu nie s  w stanie tegoą  
podatku uiszcza . ć
Dzi kuje bardzo.ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Czy kto  z Pa stwa ma pytania?ś ń
Ja musz  powiedzie , e po prostu nie podoba mi się ć ż ę 
to, chocia  musz  powiedzie , e rozumiem po prostuż ę ć ż  
tragiczna sytuacje, ale dlaczego my jako Gmina mamy 
po prostu ten niedow ad z winy Pa stwa finansowa , toł ń ć  
tego powiem szczerze nie rozumiem. Co wi cej uwa am,ę ż  
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e  tak  atwo  nie   powinni my  z  tych  pieni dzyż ł ś ę  
rezygnowa . ć
Bo to jest po prostu przyzwolenie na to co si  dziejeę  
z Pa stwowej S u by Zdrowia. A nie powinni my na toń ł ż ś  
pozwala  jako  mieszka cy,  obywatele,  i  ko cu  jakoć ń ń  
radni tego miasta.

Pani Teresa Blacharska- Dyrektor WF UM
Pa stwo wiecie zreszt  to jest podawane do informacjiń ą  
publicznej  jakiej  wielko ci  organ  podatkowy,  czyliś  
Pan  Prezydent  umarza  naszym  jednostk  Zdrowotnymą  
podatki. 

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Rozumiem to jest sprawa osobista, a Pani potrzebuje 
naszej opinii.

Pani Teresa Blacharska- Dyrektor WI UM
Tak, tak e dlatego ta uchwa a jest zasadna. To jestż ł  
rzeczywi cie wina Pa stwa, e nie mo e sobie poradziś ń ż ż ć 
ze s u b  zdrowia, ale jednak te podatki s  umarzaneł ż ą ą  
bo wiemy jakie to ma znaczenie dla tych jednostek.
Badamy  bilanse,  rachunek  wyników  widzimy  naprawdę 
tragiczna sytuacje tych wszystkich szpitali.
To  nie  s  nasze  jednostki  organizacyjne,  to  są ą 
jednostki Marsza ka lub Ministra Zdrowia bo szpitalł  
Marynarki jest szpitalem Ministra Zdrowia.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Ja  powiem  tak  ja  przy  tym  nie  b d  si  upieraę ę ę ł 
doskonale sobie wszyscy zdajemy spraw  z tego ba aganuę ł  
i  o  co  tu  chodzi.  Ja  osobi cie  bym  odst pi  odś ą ł  
opiniowania tej uchwa y bo po prostu nie musimy tegoł  
robi  , bo i tak decyzja nale y do prezydenta i tać ż  
opinia w niczym po prostu ani nie przeszkadza ani nie 
przeszkadza,  ale  nie  b d  si  upiera  prawdę ę ę ł ę 
powiedziawszy. 
Je eli  kto  ma  jakie  inne  argumenty  za  -  to  odż ś ś  
takiego wniosku odst pi .ą ę

Pani Teresa Blacharska- Dyrektor WF UM
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Mam nadziej , e Pan Panie przewodnicz cy podda toę ż ą  
pod g osowanie.ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń Oczywi cie.ś
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem tego druku?
Kto jest przeciw, kto si  wstrzyma ?ę ł
Zaopiniowanie druku 1468

Pani Teresa Blacharska- Dyrektor WF UM
Panie  Przewodnicz cy  mo e  jeszcze  podamy  z  Panemą ż  
skarbnikiem tak  informacj , która nie dotyczy tutają ę  
s u by zdrowia.ł ż

Poniewa  Pan  Prezydent  b dzie  sk ada  Pa stwuż ę ł ł ń  
sprawozdanie z wykonania bud etu za pierwsze pó roczeż ł  
i w za czniku do  sk adanego sprawozdania powinny byłą ł ć 
podane  dochody  jednostek  bud etowych,  czyli  tzw.ż  
rodki specjalne. Poniewa  prosz  Pa stwa nie ukaza oś ż ę ń ł  
si  rozporz dzenie  Ministra  Finansów  oę ą  
sprawozdawczo ci tych dochodów w zwi zku z tym nieś ą  
mamy sprawozda , nie mamy danych o tych wielko ciach.ń ś  
Oczywi cie  na  koniec  roku  mamy  nadziej  iś ę  
najprawdopodobniej  to  rozporz dzenie  wyjdzie,  czylią  
damy Pa stwu projekt uchwa y eliminuj cy podanie tychń ł ą  
informacji dotycz cych tych dochodów w asnych na 25ą ł  
sierpnia.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
To ja prosz  na pi mie o tak  informacje dla komisji.ę ś ą

Pani Teresa Blacharska- Dyrektor WI UM
Tak, oczywi cie dzi kuj .ś ę ę

Przewodnicz cyą
Rozumiem,  e  Pani  Dyrektor  po  prostu  e  takież ż  
wyja nienia pisemne komisja dostanie.ś
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USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pani  Teresy  Blacharskiej  –  dyrektorł  

Wydzia u Finansowego  Urz du Miejskiego w Gda sku  - ł ę ń 4 

g osami za, przy 2 wstrzymuj cych si  -  pozytywnieł ą ę  

zaopiniowa ał   przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/387/89/2005stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  uchyleniał  

Uchwa y Nr XXXVI/1179/05 Rady Miasta Gda ska z dniał ń  

31  marca  2005  r.  w  sprawie  utworzenia  rachunku 

dochodów  w asnych  przy  Zarz dzie  Dróg  i  Zieleni  wł ą  

Gda sku-jednostka bud etowa – ń ż druk nr 1466.

Pan Lech Soko owski- G ówny ksi gowy Zarz du Druk ił ł ę ą  

Zieleni.
Pnie  Przewodnicz cy,  wysoka  komisjo.  Uchwa a  Radyą ł  
Miasta z 31 marca ustali a dla zarz du druk i zielenił ą  
dochody i wydatki w asne zgodnie z artyku em 18 ustawył ł  
o  finansach  publicznych.  Dochody  dotyczy y  op at  zał ł  
zaj cie pasa drogowego, op at za parkowanie i op atę ł ł  
dodatkowych za nie uiszczenie op at za parkowanie. ł
Z  uwagi  na  nowe  brzmienie  artyku u  40a  Ustawy  oł  
Drogach  Publicznych  z  dnia  21  marca  1985  roku 
dochody,  które  przed  chwila  wymieni em  powinny  był ć 
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przekazywane  odpowiedni  do  jednostek  samorz duą  
terytorialnego, które  b d  dochodami  bud etowymi, aę ą ż  
nie bud etami w asnymi. Stad te  wniosek o uchylenież ł ż  
uchwa y  okre laj cej  dla  zarz du  Druk  i  Zielenił ś ą ą  
dochody w asne. Dzi kuje.ł ę

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,  przewodnicz cyż ł ł ą  

podda  projekt pod g osowanie.ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  przedstawiciela Zarz du Dróg i Zieleni wł ą  

Gda sku  -  ń 6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/388/90/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

UNKT – 6
Zaopiniowanie projektu uchwa y w sprawie przyst pieniał ą  

miasta Gda ska jako cz onka zwyczajnego do Pomorskiejń ł  

Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT) – druk nr 

1467.

Pan Krzysztof Szczepaniak – dyrektor Wydzia u Politykił  

Gospodarczej UM w Gda skuń
Przedstawi  projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Panie przewodnicz cy wysoka komisjo druk uchwa y ma naą ł  
celu przyst pienie do wojewódzkiej struktury czyli doą  
Pomorskiej  Regionalnej  Organizacji  Turystycznej. 
Miasto Gda sk asystowa o przy tworzeniu tej strukturyń ł  
przygl dali my  si  dzia alno ci  na  dzie  dzisiejszyą ś ę ł ś ń  
Pomorska Regionalna Organizacja Turystyczna publikuje 
materia y   informacyjne  nie  mo emy  dopu ci  doł ż ś ć  
sytuacji gdzie Miasto Gda sk by o  by pomijane. Jakń ł  
równie  poprzez Polska Organizacje utworzona zosta a wż ł  
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kraju  jakby  struktura  ogólnopolska  Organizacji 
Turystycznych  na  czele  stoi  Pomorska  Organizacja 
Turystyczna  i  poprzez  ta  organizacje  turystyczna 
finanse p yn  tutaj w du  do regionów dzi ki temu mamył ą ł ę  
ta sze  uczestnictwo  w  targach  turystycznych  i  bezń  
przyst pienia  do  tej  Pomorskiej  Organizacji  nieą  
mo emy tych korzy ci odnosi  stad pro ba o akceptacjeż ś ć ś  
tej uchwa y.ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Czy Pan Dyrektor przewiduje likwidacje referatu 
turystycznego?

Pan Krzysztof Szczepaniak – dyrektor Wydzia u Politykił  

Gospodarczej UM w Gda skuń
Z tego tytu u tutaj, z tytu u przyst pienia doł ł ą  
Organizacji Turystycznej?

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Czy mo e szereg zada  mo e przej  ta organizacja?ż ń ż ąć

Pan Krzysztof Szczepaniak – dyrektor Wydzia u Politykił  

Gospodarczej UM w Gda skuń
No  tutaj  zadania  s  ustalone  statutem  Pomorskieją  
Regionalnej  Organizacji  Turystycznej.  Z  tego  tytu uł  
nie.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Z tego tytu u nie. Czyli uwa a Pan e nasz referatł ż ż  
jest niezb dny? Mimo przyst pienia do organizacji ię ą  
wszelkich  innych  form  prowadzenia  tej  dzia alno cił ś  
przez ludzi z zewn trz?ą

Pan Krzysztof Szczepiak- Dyrektor PG
Tak  jak  w  momencie  przyst pienia  do  ka deją ż  
organizacji  to  jak  by  z  naszej  strony  musi  być 
aktywno  i  kontakt  i  musz  by  osoby  po  naszejść ą ć  
stronie, które te dzia ania b d  prowadzi y.ł ę ą ł
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Pan Andrzej Socik – kierownik Referatu Turystyki WPG 

UM w Gda sku ń
W  uzupe nieniu,  przyst pienie  do  Pomorskiejł ą  
Organizacji bo ju  jest Gda ska Organizacja, prawda?ż ń
I  my my  zacz li  pyta  s u by  finansowe  o  s usznoś ę ć ł ż ł ść 
wydatków na ten cel.
No  niestety  czy  „stety” co  si  okaza o  Pomorskaę ł  
Organizacja Turystyczna jest, przyj a na siebie celęł  
koordynacji  ca ego  naszego  regionu,  rozmów  zeł  
wszystkimi tanimi przewo nikami i ona b dzie de factoź ę  
jest  inicjatorem  ta  instytucja  która,  z  tymi 
przewo nikami  i  sprawami  z  nimi  zwi zanymi,  czyliź ą  
finansowanie  tych  przewo ników,  rozwijaniemź  
turystyki, promocji i tak dalej b dzie wykonywa a teę ł  
prace tak e. Tak eby Gda sk nie by  sam, bo Gda skż ż ń ł ń  
móg  by by  sam ale my potrzebujemy do tego Gdyni ił ć  
Sopotu i wszystkich innych wi kszych miast regionu.ę  
Prawda  chodzi  po  prostu  o  zbieranie  odpowiednich 
funduszy  i  potem  ewentualnie  transportowanie  ich  w 
kierunku tych tanich przewo ników. Mam na my li teź ś  
tanie linie lotnicze Wizzart, Rejman…

Przewodnicz cyą
Prosz  bardzo, Pan Radny ma pytanie.ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ja mam pytanie, nale ymy do miejskiej organizacji, doż  
wojewódzkiej a do krajowej tez nale ymy?ż

Pan Andrzej Socik – kierownik Referatu Turystyki WPG 

UM w Gda sku ń
Nie.

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
A s  plany eby nale e  w najbli szym czasie doą ż ż ć ż  
krajowej?

Pan Andrzej Socik – kierownik Referatu Turystyki WPG 

UM w Gda sku ń
Krajowa jest jednostka bud etow  skarbu Pa stwa.ż ą ń

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
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To do miejskiej jaka sk adk  dajemy? A jaka doł ę  
wojewódzkiej?

Pan Krzysztof Szczepaniak – dyrektor Wydzia u Politykił  

Gospodarczej UM w Gda skuń
Do  Gda skiej  Organizacji  Turystycznej  za  rok  2005ń  
wp acili my 250 ty  z .ł ś ś ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
A do wojewódzkiej ile b dziemy p aci ?ę ł ć

Pan Andrzej Socik – kierownik Referatu Turystyki WPG 

UM w Gda sku ń
15 ty  z . W tym roku.ś ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
W trzech zdaniach. Ja rozumiem powiedzmy z tym ze ta 
wojewódzka to s  g ównie tanie linie lotnicze, tak? Zą ł  
reklamy  i  tak  dalej,  a  ta  miejska?  Tak  w  dwóch 
zdaniach ebym widzia  ró nic .ż ł ż ę

Pan Andrzej Socik – kierownik Referatu Turystyki WPG 

UM w Gda sku ń
W tej chwili rozpocz o dzia alno  Conwension Biuroęł ł ść  
czyli  biuro  Konferencji  i  kongresów  które  jakby  z 
pi ciu  funkcjonuje  w  kraju,  w  tej  chwili  s  wę ą  
przygotowaniu materia y informacyjne, które b d  mia ył ę ą ł  
na  celu  prezentacje  tego  potencja u  konferencyjnegoł  
Gda ska w kraju ale i tak e za granic . I to jest wń ż ą  
tej chwili podstawowa dzia alno  w tej chwili a drugał ść  
to  jest  informacja  turystyczna  w  mie cie  Gda skuś ń  
równie  jest  przez  Gda sk  Organizacj  Turystycznaż ń ą ę  
prowadzona.

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ja mam tylko takie ju  ostatnie pytanie, czy mo naż ż  
okre li  jak  w  ostatnim  okresie  nast pi  wzrostś ć ą ł  
ilo ciowy  ewentualnie,  nie  wiem  przychodów,  kwoty,ś  
kasy w zwi zku z turystyka biznesow  do Gda ska. Jestą ą ń  
w ogóle jaka  dynamika?ś
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Pan Krzysztof Szczepaniak – dyrektor Wydzia u Politykił  

Gospodarczej UM w Gda skuń
Mo emy bada  ilo  odbywaj cych si  takich konferencjiż ć ść ą ę  
biznesowych i w tej chwili  po raz drugi w tym roku 
to badali my i jest oko o 15 do 20  % wzrost, czyli wś ł  
ubieg ym  roku  mia o   miejsce  450-  480  tego  typuł ł  
wydarze  w tym roku zbli amy si  do 600. ń ż ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Panie przewodnicz cy dzi kuj .ą ę ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Prosz  bardzo. A ja poprosz  na pi mie koszty naszychę ę ś  
przyst pie  do  tych  organizacji   oraz  kosztyą ń  
utrzymania  referatu  turystyki  oraz  zadania  które 
ostatnio  realizowali,  mo e  dwa  lata  na  przyk ad.ż ł  
Chcia  bym po prostu by  przekonany o zasadno ci tejł ć ś  
struktury. 
Czy kto  z Pa stwa ma jeszcze pytania?ś ń
Poniewa  nie  widz ,  kto  jest  za  pozytywnymż ę  
zaopiniowaniem tego druku 1467?
Kto jest przeciw, kto si  wstrzyma ?ę ł
Druk uzyska  pozytywna opini .ł ę

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pana Krzysztofa Szczepaniaka – dyrektorał  

Wydzia u  Polityki  Gospodarczej  Urz du  Miejskiego  wł ę  

Gda sku, pana Andrzeja Socika – kierownika Referatuń  

Turystyki  Wydzia u  Polityki  Gospodarczej  Urz duł ę  

Miejskiego w Gda sku oraz dyskusji  -  ń 5 g osami za,ł  

przy 1 wstrzymuj cym si  -  pozytywnie zaopiniowa aą ę ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł
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Tre  Opinii Nr 44-10/389/91/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 7
Zaopiniowanie projektu uchwa y w sprawie zatwierdzeniał  

zakresu  rzeczowego  i  róde  finansowaniaź ł  

przedsi wzi cia inwestycyjnego o nazwie „Modernizacjaę ę  

gospodarki  odpadami  komunalnymi  w  Gda sku”  orazń  

udzielenia upowa nienia do podpisania wniosku o jegoż  

dofinansowanie z Funduszu Spójno ci – ś druk nr 1518.

Pan  Maciej  Lorek  –  dyrektor  Wydzia u  Ochronył  

rodowiska UM w Gda skuŚ ń
Przedstawi  projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Panie  przewodnicz cy,  szanowni  Radni  22  grudniaą  
ubieg ego  roku  wysoka  rada  podj a  decyzjeł ęł  
zatwierdzaj cy  zakres  rzeczowy  dofinansowaniaą  
przedsi wzi cia  projektu  tak  zwanego  odpadowego  doę ę  
funduszu  spójno ci  odby o  si  szereg  konsultacji  zś ł ę  
ca ego  projektu,  miedzy  innymi  z  przedstawicielamił  
Komisji Europejskiej. Komisja Europejska stwierdza ał  
tak  samo,  jak  i  wojewódzki  fundusz  stwierdzi ,  eł ż  
projekt  jest  bardzo  ambitny  i  celowy,  natomiast 
wskaza a, e jest zbyt kompleksowy. Zbyt szczegó owył ż ł  
tutaj i zaleci a nam etapowanie tego projektu na dwał  
etapy  w  zwi zku  z  tym  zmienili my  ca e  studiumą ś ł  
wykonalno ci  do  funduszu  spójno ci  uzupe nili myś ś ł ś  
wszystkie takie Wojewódzkiego funduszu i Narodowego 
funduszu  uwagi  i  zmieni  si  ca y  zakres  projektu.ł ę ł  
Projekt  jest  teraz  ta szy.  Przedtem  kosztowa  wń ł  
granicach  240  milionów  teraz  w  granicach  192  przy 
ca kowitych kosztach 197 szczegó owy zakres jaki tutajł ł  
ulega  zmianie  podam  Panu  prezesowi  Sylwestrzakowi. 
Poinformuje Pa stwa.ń

Pan Dariusz Sylwestrzak - Zak ad  Utylizacyjnył
Dzie  dobry  Panie  przewodnicz cy,  szanowna  rado.ń ą  
Zmieni  si  zakres  poprzez przesuni cie realizacji wł ę ę  
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drugim  etapie  segmentu  produkcji  paliwa 
alternatywnego,  oraz  w  budynku  demonta u   odpadówż  
wielko  gabarytowych  i  odpady  te  wielkogabarytowe 
b dziemy  odbiera  i  magazynowa  i  utylizowa  naę ć ć ć  
zasadzie porozumienia z s siednim zak adem w którymą ł  
taki  segment  jest  wybudowany  i  nie  jest  w  pe nił  
wykorzystywany wobec powy szego do tego czasu nie by oż ł  
by op acalnym budowa tego  segmentu. ł ż
Drugim etapie by  by równie  realizowany segment takł ż  
zwanej  metalizacji.  Wobec  powy szych  zmian  nast piż ą ł 
spadek  kosztów  do  poziomu  197  milionów  54  ty  zś ł 
nast pi  jednocze nie  wzrost  poziomu  o  któryą ł ś  
wyst pujemy do 77,8 % w poprzedniej uchwale by o  toę ł  
70 %. Wykre lony zostanie równie  ca y blok zada  nrś ż ł ń  
1, czyli blok zwi zany z budowa systemu selektywneją  
zbiórki i system tej selektywnej zbiórki przypada  był  
zgodnie z ustawa utrzymywania czysto ci w gminie naś  
miasto  Gda sk.  To  zalecenie  wynika o  z  tego,  iń ł ż 
komisja europejska traktowa a wprowadzenie bloku zadał ń 
nr 1, czyli budow  tego systemu, jako monopolizacjeę  
rynku  i  pozostawienie  wszystkiego  w  r kach  zak aduę ł  
utylizacyjnego,  którego  Miasto  jest  w a cicielem.ł ś  
Dodatkowo  zobligowani  z  zostali my  do  ponownejś  
analizy  strumienia  odpadów  na  skutek  jak  gdyby 
ogólnej  tendencji  uciekania  odpadów  zmniejszyli myś  
przepustowo  ca ego  zak adu  i  tak  sortowania  zść ł ł  
poprzednich  200  ty .  ton  na  rok  przy  pracy  dwóchś  
zmianowej,  by a  by  dla  przepustowo ci  140  ty  przył ś ś  
czym analiza ryzyka zosta a wykonana dla zwi kszeniał ę  
strumienia  odpadów  do  poziomu  200  ty  i  wynika  eś ż  
jest   mo liwe  przetworzenie  tych  odpadów  na  takimż  
poziomie przez zak ad  z tym e zwi kszeniu pracy doł ż ę  
trzech zmian. I takie s  zmiany.ą

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Czy kto  z Pa stwa ma pytania?ś ń

Pan Dariusz Sylwestrzak - Zak ad  Utylizacyjnył  Studium 
wykonalno ci  zosta o  przekazane  do  Narodowegoś ł  
Funduszu  ono  ju  w  tej  chwili  zosta o  pozytywnież ł  
zaopiniowane ta uchwa a.ł
Tak,  tak.  Projekt   budowlany  jest  zako czony  jestń  
pozytywnie zaopiniowany u wszystkich instytucjach. W 
zasadzie  do  dostania  pozwolenia  na  budowę 
potrzebujemy  decyzji  wydzia u  Ochrony  rodowiskał Ś  
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Urz du  Wojewódzkiego  zatwierdzaj cego  raportę ą  
oddzia ywania na rodowisko, mamy przeprowadzony ca ył ś ł  
tryb  negocjacji  spo ecznych  i  tutaj  dotychczas  nieł  
zosta y wniesione adne protesty ani adne uwagi doł ż ż  
naszego  projektu  tak e  w  zasadzie  ta  pozytywnaż  
decyzja  Wydzia u  Ochrony  rodowiska  upowa ni  Urz dł Ś ż ą  
Miast  do wydania decyzji pozwolenia na budow . ę
Wszystko, pozosta e dokumenty mamy i w tej chwili poł  
pozytywnym  zaopiniowaniu  przez  Narodowy  Fundusz 
projekt.  Studium,  aplikacja  wniosek  aplikacyjny 
zostanie  skierowany  do  Ministerstwa  rodowiskaŚ  
nast pnie  do  Ministerstwa  Gospodarki  i  w  nast pneję ę  
kolejno ci  do  Brukseli.  Zgodnie  z  harmonogramem  poś  
wys aniu do Ministerstwa rodowiska t ministerstwo mał Ś  
30  dni,  Ministerstwa  Gospodarki  ma  14  dni  w  tym 
czasie  powinien projekt by  do, wniosek aplikacyjnyć  
do  Brukseli.  A  praktycznie  Bruksela  ma  3  miesi ceą  
czasu  na  pozytywne,  lub  negatywne  zaopiniowanie 
wniosku.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Miejmy  nadziej ,  e  nie  b dzie  b dów  formalnych,ę ż ę łę  
które w ostatnich projektach w Mie cie si  zdarzy y iś ę ł  
nie  by y  rozpatrywane  z  powodów  formalnych  tylkoł  
merytorycznych co jest przykra informacja.

Pan Dariusz Sylwestrzak - Zak ad  Utylizacyjnył  
Jest to bardzo przykre, ja mam nadzieje, e nie mamyż  
tych b dów. Ale prosz  zrozumie  jak wiele nast pujełę ę ć ę  
tych zmian. 

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Ale  w  Gdyni  i  w  Sopocie  te  nie  maj  takichż ą  
problemów.

Pan Dariusz Sylwestrzak - Zak ad  Utylizacyjnył  
Maj ,  maj  dok adnie  z  powodów  b dów  formalnychą ą ł łę  
wniosek nie zosta  rozpatrzony.ł
U nas czego  takiego nie ma. Ja nie mog  odpowiada  zaś ę ć  
inne projekty dotychczas nie stwierdzono tam b dówłę  
formalnych.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
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Ale w innych jednostkach w Gda sku w dwóch projektachń  
ostatnio  stwierdzono  pod  rz d  b dy  formalne  wą łę  
projektach

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek Komisjił ł  
Jaka jest kondycja finansowa spó ki, to znaczy jakieł  
jest zad u enie i tak dalej?ł ż

Pan Dariusz Sylwestrzak - Zak ad  Utylizacyjnył  
Zak ad przynosi zyski, w tej chwili kumulujemy rodki.ł ś  
Gdy  projekt ten ma by  realizowany tylko  i wy cznież ć łą  
z  funduszów  spójno ci  kredytów  preferencyjnychś  
Narodowego  Funduszu  Ochrony  rodowiska  oraz  rodkówŚ ś  
w asnych zak adu.ł ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Czy kto  z Pa stwa ma jeszcze jaki  pytania?ś ń ś

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
Ja  w a nie  bym  chcia  si  dowiedzie  w  jaki  sposóbł ś ł ę ć  
wp ynie  to  na  op aty  na  przyjmowanie  i  sk adowanieł ł ł  
odpadów  i  jak  si  to  prze o y  na  op aty  za  wywózę ł ż ł  
nieczysto ci  dla mieszka ców.ś ń

Pan Dariusz Sylwestrzak - Zak ad  Utylizacyjnył  
Jest to w studium wykonalno ci jest opracowana cie kaś ś ż  
cenowa,  umo liwiaj c  zamkniecie,  finansowanie  iż ą ą  
utrzymanie  p ynno ci  finansowej  przez  spó k  i  zał ś ł ę  
przyjmowanie  odpadów  tutaj  w  przypadku  odpadów 
komunalnych mieszanych na dzie  dzisiejszy jest to 75ń  
z  plus  op ata  rodowiskowa  plus  VAT  i  ta  cie kał ł ś ś ż  
cenowa mówi, e b dzie to w przysz ym  roku b dzież ę ł ę  
równie  75 z , natomiast w roku 2007: 90 oko o95 zż ł ł ł 
docelowo  w  roku  2009  cena  ma  doj  do  137  z  iść ł  
warunkiem jest niemo no   przekroczenia poziomu 1,2 5ż ść  
dochodu rozporz dzalnego na wytwórc  odpadów. I teną ę  
warunek spe niamy.ł
No nie  b dzie o w stosunku do ceny. No nie spe nia toę ł  
b dzie to oko o 805 przy czym  to mo e w procentachę ł ż  
brzmi bardzo drastycznie natomiast jest to obci enieąż  
w wysoko ci 4,5 z  na mieszka ców.ś ł ń
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Z tym e za przechowywanie odpadów, bo za przywo enież ż  
za jakby  us ug  przewo enia odpadów nie mo emy brał ę ż ż ć 
odpowiedzialno ci  bo  realizuj  to  niezale neś ą ż  
jednostki.  Z  tym,  e  one  nie  przek adaj  tegoż ł ą  
proporcjonalnie do nas.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Czy kto  z Pa stwa ma jeszcze jaki  pytania? Kto jestś ń ś  
za zaopiniowaniem druku?
Kto jest przeciw, kto si  wstrzyma ?ę ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pana Macieja Lorka – dyrektora Wydzia uł ł  

ochrony rodowiska Urz du Miejskiego w Gda sku orazŚ ę ń  

dyskusji  -  6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/390/92/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 8
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  zasadł  

gospodarowania gara ami  i pobierania op at – ż ł druk nr 

1472.

Pan  Dimitris  Skuras  – dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Przedstawi  projekt uchwa y Rady Miasta Gda skał ł ń
Panie  Przewodnicz cy,  wysoka  komisjo.  Chcieli  by myą ś  
przedstawi  Pa stwu uchwa  dotycz cej najmu gara y,ć ń łę ą ż  
oraz stawek czynszowych. Dotychczas gospodarka lokali 
tego typu, czyli gara ami, realizowana by a w oparciuż ł  
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o  uchwa  najmu gara y i uchwa  o stawkach czynszu włę ż łę  
tym zakresie oraz o regulamin wynajmu w trybie bez 
przetargowym  gara u.  Chcieliby my  te  dotychczasoweż ś  
przepisy  uj  w  jednym  akcie  prawnym  st d   jestąć ą  
przygotowany  taki  projekt  uchwa y.  Projekt  uchwa ył ł  
przewiduje  w  paragrafie  2  procedur  najmu  tychę  
gara y, s  wi c podane kryteria jakie powinna zawieraż ą ę ć 
oferta z o ona i jest to w ust pie 4 paragrafu 2. Sł ż ę ą 
równie  kryteria jakimi  powinna si  kierowa  komisjaż ę ć  
opiniuj ca  wnioski  o  najem  gara y  w  trybie  bezą ż  
przetargowym .
Przypomn ,  e  jest  to  wynajem  w  trybie  bezę ż  
przetargowej wi c nie ma tutaj adnych cen dzia aniuę ż ł  
rynku,  jest  to  de  facto.  Podstaw  rozstrzygni ciaą ę  
wynajmu  gara y  jest  opinia  komisji  Rady  Miastaż  
dlatego,  e  s  to  wzgl dy  czysto  spo eczne.ż ą ę ł  
Uporz dkowali my kryteria zawarte w ust pie 6, któreą ś ę  
w naszym  odczuciu powinny by  w takiej kolejno cić ś  
opiniowane  przez  komisj .  Poniewa  dotychczasowaę ż  
stawka najmu nie zmieni a si  od roku 96 proponujemył ę  
waloryzacje, która jest i tak ni ej ni  waloryzacjaż ż  
sk adana od roku 96, która sk ada si  na 64 % i my mył ł ę ś  
zaproponowali wed ug wst pnych analiz podwy k  rz duł ę ż ę ę  
50%. W rzeczywisto ci mo e si  to okaza , e jest toś ż ę ć ż  
podwy ka  40%  dlatego  e  redni  czynsz  w  zasobież ż ś  
komunalnym kszta tuje si  na poziomie 1, 96 z . Wartoł ę ł  
doda , e tak ukszta towany czynsz osi gnie warto  68ć ż ł ą ść  
z .  Miesi cznie  co i tak  jest  du o po ni ej   coł ę ż ż  
obowi zuje w ród czynszów, które obowi zuj  na wolnymą ś ą ą  
rynku. Dzi kuj  bardzo.ę ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
No i co z tymi podwy kami? ż
No ale jak wy e cie wyliczyli, e 68 z . Jak chybaż ś ż ł  
teraz s  w tych granicach netto?ą

Pan Dimitris Skurass – dyrektor Wydzia u Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Czynsze przy redniej powierzchni oko o 20 m kw. 18-ś ł  
20 m kw. Daje nam oko o 68 z  netto, dlatego e stawkił ł ż  
które proponujemy s  stawkami netto  do tego doliczaą  
si  wat i media, natomiast na rynku czynsze wynoszę ą 
oko o 100 z . ł ł
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Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Dobrze. Nied ugo b dziecie mieli na rynku wszystkieł ę  
lokale u ytkowe, stoj  puste.ż ą

Pan  Dimitris  Skuras  – dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Ale w takim razie musieli by my przyj  tak  zasadś ąć ą ę 
jak  przy  lokalach  u ytkowych,  e  jest  licytacjaż ż  
stawki czynszu. W tej sytuacji przyj li my sytuacjeę ś  
taka, e stawki s  w gruncie rzeczy na nie wysokimż ą  
poziomie  wi c  w  podstawowym  kryterium  s  kryteriaę ą  
spo eczne,  dlatego  s  wystawiane  w  trybie  bezł ą  
przetargu, natomiast.
No kryteria spo eczne ustalili my w ust pie 6, wed ugł ś ę ł  
kolejno ci  wa no ci  jak  wed ug  nas  powinna  byś ż ś ł ć 
kszta towana. ł
Natomiast  gdyby my  mieli  przyj  zasad ,  e  jednakś ąć ę ż  
stawki s  za wysokie to powinien regulowa  rynek a wą ć  
takim uk adzie ju  nie powinny odgrywa  roli wzgl dył ż ć ę  
spo eczne, a po prostu licytacja stawki.ł

Przewodnicz cy.ą
Czy kto  z Pa stwa ma jakie  pytania?ś ń ś

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
Ja Panie  Przewodnicz cy  chcia bym  zwróci  uwag ,  eą ł ć ę ż  
w a ciwie  nie  mo emy  si  skupia  je eli  mamy  wydał ś ż ę ć ż ć 
opinie na temat uchwa y, to nie mo emy si  skupia  nał ż ę ć  
samych podwy kach, czy na samym cenniku bo opiniujemyż  
o ca ej uchwale. I tak chcia bym równie  zauwa y , toł ł ż ż ć  
b dzie przedmiotem dyskusji równie  naszej komisji,ę ż  
ale trzeba si  do tego  odnie . W paragrafie 1 mamy,ę ść  
e  punkt,   e  przedmiotem  najmu  mo e  by  również ż ż ć ż 
gara ,  który  nie  jest  wolny  prawnie  i  fizycznie.ż  
Oczywi cie   mo emy  przypuszcza ,  e  jest  to  jakiś ż ć ż ś 
gara  zaro ni ty pokrzywami i nie wiadomo kto kiedyż ś ę ś 
go wynajmowa  i dlaczego on jest pusty. Ale równieł ż 
mo e  tak  by , e kto  tam  w tym  gara u , kto  goż ć ż ś ż ś  
u ytkuje  i  kto  przy  sprzyjaj cych  okoliczno ciachż ś ą ś  
mo e go przyj . Ju  takie przypadki na naszej komisjiż ąć ż  
rozpatrywali my i eby nie by o, e kto  poczu  siś ż ł ż ś ł ę 
pokrzywdzony i tak dalej. Wi c faktem jest e takię ż  
podpunkt  mo e  doprowadzi  przy  nie  sprzyjaj cychż ć ą  
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okoliczno ciach do jakiej  patologii. I druga uwagaś ś  
to w paragrafie 2 podpunkt 4 tam gdzie mamy oferty na 
najem  gara u  winny zawiera . Jest tez opinia dwóchż ć  
radnych z rejonu lokalizacji gara u. Je eli b dzie toż ż ę  
dotyczy o gara u nie wolnego prawnie i fizycznie no toł ż  
taktycznie jak Radny ma sprawdzi  czy ten gara  jestć ż  
wolny i prawnie i fizycznie? Przychodzi klient prosi 
opinie,  dostaje  ja  potem,  a  potem  klient  mówi  eż  
przecie  Radni  to  poparli  i  jednego  go cia  siż ś ę 
wyrzuca  i  wsadza  drugiego.  Tak e  mog  powiedzież ę ć 
tutaj w tej chwili, e faktycznie mog  si  pojawiż ą ę ć 
tutaj  skargi   mieszka ców  i  uwa am  e  wtedy  Radniń ż ż  
stan  po stronie pokrzywdzonych.ą
 
Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Je eli pokrzywdzonych to na pewno powinni stan  poż ąć  
ich stronie.
Prosz  bardzo Pani Ma kowska.ę ł

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
To znaczy ja tu w uzupe nieniu. I to jest to samo, eł ż  
mo na  wynaj  fizycznie  wynaj ty  i  gara  i  lokalż ąć ę ż  
u ytkowy i ja bym prosi a, eby cie doprecyzowali taż ł ż ś  
spraw . Bo je li kto  nie p aci czynszu bo chyba o toę ś ś ł  
chodzi o Panu Dyrektorowi, to rzeczywi cie  to je lił ś ś  
inny najemca zgodzi si  procesowa  z tym to mo e byę ć ż ć 
podpisana z nim umowa. Natomiast tylko w tym wypadku 
je li  kto  nie   uiszcza  czynszu,  takie  ja  mamś ś  
wra enie. Bo je eli kto  by  najemc  i p aci solidnież ż ś ł ą ł  
czynsz to dlaczego go wyrzuca ?ć
I ja prosz  i tu w gara ach i tu pan przewodnicz cy ię ż ą  
pan Koralewski ma racje i prosz  to doprecyzowa  wę ć  
ramach  autopoprawki,  natomiast  chc  jeszcze  się ę 
odnie  do punktu 3 - poniewa   upowa niacie Dyrektoraść ż ż  
do podpisywania umów o lokale u ytkowe, tzn. tam jestż  
taki  punkt  to  nie  rozumiem  dlaczego  prezydent  ma 
podpisywa  gara e?  Uwa am  e  komisja  zdecyduje  ić ż ż ż  
prosz  da  upowa nienie  od  razu  dla  dyrektora.ę ć ż  
Dzi kuje.ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Czy Pani Radna wnosi  o autopoprawk ?ę

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
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Tak.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
To prosz  podda  j  pod g osowanie.ę ć ą ł

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek komisjił ł
Chcia  bym uwag  jeszcze taka, nie wiem czy to dził ę ś 
nie jest za pó no ale czy np. tej waloryzacji nieź  
mo na robi  w skali rocznej co dwa lata bo, raz na 10ż ć  
lat  rozbi  podwy k  uzasadnion  ale  50  to  w  jakić ż ę ą ś 
sposób  jest  dosy  drastycznie  odczuwany  przezć  
u ytkowników. ż
Natomiast  jest  druga  sprawa,  czy  jest  jaka  listaś  
oczekuj cych na gara e, najem gara y i czy ona jestą ż ż  
brana pod uwag  je li chodzi o czas oczekiwania naę ś  
gara ?ż

Pan Dimitris Skurass – dyrektor Wydzia u Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Ja mo e zaczn  od ko ca nie ma listy oczekuj cych zaż ę ń ą  
ka dym  razem  kiedy  s  og aszane  listy  o  wolnychż ą ł  
gara ach s  sk adane wnioski o ich najem. Z regu y naż ą ł ł  
jeden gara  sk adane s  dwa wnioski mówi  tak rednioż ł ą ę ś  
bo  czasami  s  sk adane  dwa  wnioski  czasem  wi cej.ą ł ę  
Mówi  tak rednio. Natomiast co do uwagi Pana Radnegoę ś  
Koralewskiego to pragn  przypomnie , e w ust pie 4ę ć ż ę  
mówimy  e  przedmiotem  oferty  a  nie  wynajmu  gara ,ż ż  
który nie jest prawnie i fizycznie wolny, oferty. Co 
oznacza e mo na sk ada  oferty na najem wiedz c, eż ż ł ć ą ż  
ta  oferta  si  ko czy,  to  nie  jest  decyzja  oę ń  
rozwi zaniu  umowy,  to  nie  jest  tak,  e  on  jestą ż  
zaj ty, nikt nie wie  kiedy zostanie rozwi zana umowaę ą  
a ja mimo to sk adam ofert . Co oznacza, e Prezydentł ę ż  
powinien  rozpatrzy  t  umow  dla  dobra  innegoć ą ę  
klienta,  nie.  Tu jest  napisane  o ile  czas  trwania 
dotychczasowej  umowy  najmu  tego  gara u  ko czy  si ,ż ń ę  
czyli wiadomo, e si  ko czy przed dniem skierowania.ż ę ń  
Tu  chodzi  tylko  o  to,  eby  gara  nie  sta  pusty,ż ż ł  
poniewa  pusty  gara  przynosi  straty,  dlatego  eż ż ż  
kosztuje  nas  ale  nie  przynosi  dochodów.  Podobna 
sprawa jest w lokalach u ytkowych - w a nie dlategoż ł ś  
eby  móc  organizowa  najem  to  jest   te  kilkaż ć ż  
tygodni, na lokale które zostan  zwolnione. To ryzykoą  
si  ujawnia oczywi cie w tym, trybie i nie ma podstawę ś  
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do  skarg  bo  je eli  by o  planowane,  e  umowa  siż ł ż ę 
rozwi e   bo  zosta o  z o one  wypowiedzenie  przeząż ł ł ż  
wynajmuj cego, a mimo to nie dosz o to do skutku ią ł  
jest to ryzyko, które si  ujawnia i  tutaj nie maę  
miejsca  na  skargi.  Bo  po  prostu  zaplanowane 
rozwi zanie umowy nie nast pi o.ą ą ł
Tak e ja my l , e w takiej sytuacji radni mogli byż ś ę ż  
wyda  opinie na, e wnioskodawcy, natomiast.ć ż

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Tym bardziej, e tam s  okre lone kryteriaż ą ś

Pan Dimitris Skurass – dyrektor Wydzia u Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Tak, tak i to jest  bardzo wa ne. Prosz  Pa stwa toż ę ń  
nie jest sytuacja kiedy umowa si  rozwi e, to jestę ąż  
umowa, która wiem e ona zosta a rozwi zana.ż ł ą

Pani  Barbara  Majewska-  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej UM w Gda skuń
Je eli jeszcze mog  doda  tutaj, ten wniosek dotycz cyż ę ć ą  
rozwi zania  umowy  za  zaleg o ci  jako  podstawoweą ł ś  
kryterium,  jako  przyznaj c  lokale,  czy  wynajmuj cą ą  
zgodnie  z  propagowanymi  zasadami  mówimy  równie  oż  
tym, e zainteresowany ma posiada  gara , ma posiadaż ć ż ć 
samochód.  Je eli  tego  samochodu  nie  ma  to  również ż 
nale y  rozwa y  rozwi zanie  umowy  najmu,  równie  wż ż ć ą ż  
przypadku kiedy u ytkuje to jako np.: magazyn lub naż  
dzia alno  handlow .  Takie  przypadki  równie  wł ść ą ż  
obecnej praktyce si  zd aj  i moim zdaniem nale a oę ąż ą ż ł  
by  równie  rozwa y  te  aspekty  gdzie  Prezydent  maż ż ć  
prawo wypowiedzie  umow  je eli umowa gara u, je elić ę ż ż ż  
obiekt  jest  u ytkowany  nie  zgonie  z  przeznaczeniemż  
je eli najemca nie posiada samochodu, lub tez posiadaż  
zaleg o ci.ł ś
 
Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Bo tutaj tylko ja, to b dzie tylko w takich wypadkachę  
czy  b dzie  jak  gdyby  prezydent  czy  dyrektorę  
wypowiedzie  , bo to dyrektor mo e wypowiedzie .ć ż ć

Pani  Barbara  Majewska-  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej UM w Gda skuń
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Praktycznie  rzecz  bior c  mog  nast pi  okazjonalneą ą ą ć  
przyczyny  np.:  teren  przeznaczony  jest   pod 
inwestycje, a mówimy o tymczasowym u ytkowaniu. Wi cż ę  
s  sytuacje, których Prezydent ma prawo wypowiedzie ,ą ć  
poniewa  s  to przypadki, które si  wi  z yciemż ą ę ążą ż  
miasta.

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
Je eli mog  uzupe ni , czy odnie  si  do rady Paniż ę ł ć ść ę  
Ma kowskiej  o  kompetencje.  Prosz  Pa stwa  mył ę ń  
napisali my to w takiej formie, Prezydent generalnieś  
chce  scedowa  to na dyrektora GZNK, rzecz w tym, eć ż  
w  naszej  ocenie  poniewa  b dzie  to  tryb  bezż ę  
przetargowy b dzie potrzebny kontakt z komisja radyę  
miasta,  w  naszej  ocenie  ten  kontakt  powinien  być 
przez nasz wydzia  a nie przez struktury GZNK. St dł ą  
taki zapis jest.

Pan  Dimitris  Skuras  – dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Ja jeszcze dopowiem je eli mo na, ten punkt niesież ż  
takie niebezpiecze stwo e w jednej klatce schodowejń ż  
zamieszkuje Kowalski, Malinowski i jeden jest najemcą 
a jeden chce by  i niczym si  nie ró ni  na przyk adć ę ż ą ł  
stopniem inwalidztwa, czy mo e data zamieszkiwania,ż  
czy jakie  tam parametry inne mog  by , czy okresemś ą ć  
posiadania samochodu. Generalnie nie jest tak przyk adł  
radykalny,  e  Malinowski  jest  inwalid  a  Kowalskiż ą  
nie.
 Czyli dwóch jakich  obywateli tam sobie mieszka iś  
jakimi  parametrami si  ró ni  i tez mo e doj , eś ę ż ą ż ść ż  
drugi z o y ofert  i drugi przejmie ten gara . Ja bymł ż ę ż  
chcia  tylko  zauwa y ,  e  taki  scenariusz  jestł ż ć ż  
mo liwy, ta uchwa a nie zabezpiecza, tego e kto  maż ł ż ś  
ten gara  to mo e spokojnie spa , on musi o ten garaż ż ć ż 
dalej wa czy  je eli chce go utrzyma . Bo je eli tał ć ż ć ż  
sprawa wróci do w a ciwej komisji to ona na podstawieł ś  
materia ów, które dotr  do niej t  sytuacje rozwa .ł ą ą żą  
Te dokumenty mog  dotrze  kompletne b d  nie kompletneą ć ą ź  
ró nie  to  bywa,  mi li my  tego  przyk ad,  i  kiedyż ę ś ł ś 
sprawy  gara y  wa kowali my  przez  x  tam  komisji.ż ł ś  
Dlatego  rzeczywi cie  mo na  by  si  zastanawia ,  czyś ż ę ć  
mo na by tutaj co  dopisa , czy nie. Dzisiaj ja siż ś ć ę 
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wstrzymam nad zaopiniowaniem tej uchwa y tym bardziej,ł  
e b dziemy nad ni  jutro pracowa .ż ę ą ć
Dzi kuj  bardzo.ę ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Pani wiceprzewodnicz ca sk ada wniosek.ą ł

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Wniosek w paragrafie 1 punkt 4 na pocz tku, w wypadkuą  
nie  p acenia  czynszu  najmu  albo  zalegania  czynszuł  
najmu  nie  wiem  jak  to  prawnie  b dzie  lepiej.ę  
Przedmiotem oferty najmu mo e by  równie  i tak dalejż ć ż  
w wypadku, nie p aceniu czynszu.ł
No i teraz z tym  upowa nieniem ja jestem jednak zaż  
tym  eby  GZNK,  upowa ni  do  wszystkiego.  Przecież ż ł ż 
dyrektor  mo e  by ,  przecie  mo ecie  za yczy ,  eż ć ż ż ż ć ż  
je eli staje to na komisji to zawsze dyrektor, Paniż  
dyrektor reprezentuje tu gmin , bo wy macie tak zwanyę  
nadzór i w ramach nadzoru wy powinni cie to robi  aś ć  
nie si  tym zajmowa . To jest moje zdanie, macie tyleę ć  
roboty, e b dziecie kontrolowa  co 10 gara  i je eliż ę ć ż ż  
jest le to wyrzuci  ludzi i koniec, a nie si  tymź ć ę  
zajmowa .ć
 Przykro  mi  bardzo  ale  ja  mam  taki  wniosek,  ebyż  
nast pny Panie Przewodnicz cy, eby w paragrafie 2 wę ą ż  
punkcie  5  wpisa :  wyboru  najemcy  dokonuje  skre lić ś ć 
Prezydent  Miasta  Gda ska  tylko  wpisa  upowa nionyń ć ż  
przez niego dyrektor miejskiej jednostki, nast pnie wę  
paragrafie  3  punkcie  2  te  wpisa  w  szczególnież ć  
uzasadnionych  przypadkach  upowa niony  dyrektor  mo eż ż  
dokona  zmiany najemcy lokalu przez i tak dalej. ć

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Pani przewodnicz ca jeszcze raz sformu uje wniosek.ą ł

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Pierwszy to jest w paragrafie 1 punkt 4 dopisa  wć  
wypadku nie p acenia czynszu najmu .ł
W paragrafie  2 punkcie  5 skre li  Prezydent Miastaś ć  
Gda ska,  lub  w  paragrafie  3  punkt  2  skre liń ś ć 
Prezydent  Miasta  Gda ska  a  wpisa  upowa nionyń ć ż  
dyrektor.
Wszystko dyrektor, wy tylko kontrolujecie.
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Pani  Barbara  Majewska-  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej UM w Gda skuń
Tak  ale  kiedy  lokal  umowa  najmu  ko czy  si  przedń ę  
wydaniem  nowego  skierowania  okre lone  zosta o  przezś ł  
Pani  Mari  jako tylko dotyczy przypadku zalegania zą ę  
czynszem.

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
To wtedy stosujecie paragraf 3 i punkt 2.

Pani  Barbara  Majewska-  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej UM w Gda skuń
Paragraf  1  ust p  4  podmiotem  ofert  najmu  mo e  byę ż ć 
równie  gara .  Wymaga  to  przeprowadzaniaż ż  
post powania,  który  nie  jest  wolny  prawnie,  czyę  
fizycznie  o  ile  czas  trwania  dotychczasowej  umowy 
najmu tego gara u ko czy si . Zawarcia umowy najmuż ń ę  
innego najemcy i tutaj ograniczenie.

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Tak  jest,  tak  jest  czyli  mo na  tu  dopisa ,  e  wż ć ż  
przypadku  nie  p acenia  czynszu  najmu,  przedmiotemł  
ofert najmu mo e by  równie  gara  i tak dalej punktż ć ż ż  
ten dotyczy to znaczy tak paragraf, mo naby by o takież ł  
zdanie  napisa  w   paragrafie  3  w  punkcie  2  mo nać ż  
dopisa  e stosuje si  paragraf 1 i punkt 4.ć ż ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Zaraz, chwileczk  moment, pani przewodnicz ca czy tuę ą  
chodzi o to e je li kto  nie p aci czynsz to on nież ś ś ł  
Mo e  zawiera  umów  najmu?  Czy  rozwi zuje  si  umowż ć ą ę ę 
najmu ? Jaka jest istota?

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Istota jest taka, e na przyk ad nie podobna mi siż ł ę 
facet i ja go chc  wyrzuci  bez przyczyny.ę ć

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Ale  bez  przyczyny  nie  mo na,  umowa  najmu  okre laż ś  
warunki wypowiedzenia umowy.

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł
Wycofuje ten wniosek, licz  na rozs dek dyrektora.ę ą
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Radny Tadeusz Gleinert – cz onek Komisjił  
Ja chcia bym inna kwesti . Ja mam pytanie czy udział ę ł 
dwóch radnych w opiniowaniu jest, z czego on wynika 
bo moim zdaniem Radni maja ma e mo liwo ci weryfikacjił ż ś  
w ogóle i b d  opiniowa  ka demu co przyjdzie i wę ą ć ż  
sumie  jest  bez  sensu.  W  zwi zku  z  tym  je eli  toą ż  
wynika z jakich  innych uwarunkowa , ale je eli nieś ń ż  
to uwa am e tu nie ma sensu. ż ż

Pan Dimitris Skurass – dyrektor Wydzia u Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
To znaczy ja powiem tak taki zwyczaj by   do tej porył  
mi jest trudno odnie  si  do zmiany tego zwyczaju,ść ę  
ale w moim odczuciu prywatnym komisje sk adaj  si   zł ą ę  
regu y z radnych z ró nych klubów a nie z tego samegoł ż  
klubu.  I  po  to  eby  nie  powodowa  podejrzeniaż ć  
uznaniowo ci my l , e ten zwyczaj nale y zachowa  boś ś ę ż ż ć  
trudno  jest  mnie  osobi cie ocenia , dla  mnie  ka dyś ć ż  
radny jest osoba zaufania publicznego.
 
Radny Tadeusz Gleinert – cz onek Komisjił  
Ale tu chodzi o co innego Radny nie ma mo liwo ciż ś  
zweryfikowania  i  pozytywna  opinia  no  jest  tutaj 
apriori, daje si  pozytywn  opini  i tak i tak  ktoę ą ę  
inny weryfikuje i tak dalej w zwi zku z tym po coą  
udzia  dwóch radnych w pierwszym etapie.ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek Komisjił ł  
Bo chodzi  o sytuacje tak  przychodzi do mnie dwóchą  
mieszka ców,  trzech,  czterech.  Nie,  nie  mówi ,  eń ę ż  
jednemu podpisz , a drugiemu nie podpisz .ę ę

Radny Tadeusz Gleinert – cz onek Komisjił  
Szanowni  Pa stwo  opinia  nie  ma  na  celu  skazaniań  
najemcy do konkretnej lokalizacji, opinia ma na celu 
wykluczenie  nieuczciwych  mieszka ców  tego   miasta.ń  
Natomiast  najemcy  tego  konkretnego  gara u  dokonujeż  
ju  komisja.  Ona  ma  na  celu  wykluczenie  nież  
uczciwych, nie rzetelnych ludzi, bo by  mo e Pa stwać ż ń  
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nie  wiadomo  kto  ma  opini  negatywn ,  kto  jestę ą  
cwaniakiem na przyk ad. ł
Ale  my  w  okr gu  mamy  mniej  wi cej  80   ty .ę ę ś  
Mieszka ców to w jaki sposób radny mo e wiedzie  ktoń ż ć  
jest  uczciwy  a  kto  nie.  Nie  ka dy  ma  kontakty  zż  
niektórymi organami.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Prosz  Pa stwa,  czy  kto  sk ada  konkretny  wniosek,ę ń ś ł  
projekt o zmiany. Je eli nie to ko czmy dyskusj .ż ń ę

Radny Tadeusz Gleinert – cz onek Komisjił  
Ja formu uje wniosek.ł
W paragrafie 2 punkt 4 ust p gdzie  D opinie dwóchę ś  
radnych z rejonu lokalizacji o wykre lenie tego.ś

Pan Dimitris Skurass – dyrektor Wydzia u Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Ja jednak bym chcia  zasygnalizowa , zaakcentowa  co ,ł ć ć ś  
opinia nie jest wskazaniem, opinia radnego nie jest 
opini  komisji.ą

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Panie dyrektorze ko czymy t  dyskusje.ń ą
Poddaje  pod   g osowanie  wnioski  tylko  i  wy cznie.ł łą  
Prosz  bardzoę
Poddaj  pod  g osowanie  wniosek  Przewodnicz cej  Panię ł ą  
Ma kowskiej, prosz  go sformu owa .ł ę ł ć

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowska .ą ł
Z tego wniosku si  wycofuj  po uzasadnieniu dyrekcji.ę ę  
Wycofuje wniosek pierwszy ale podtrzymuj  wniosek wę  
Paragrafie  2  punkt  5  wykre lenie  Prezydent  Miastaś  
Gda ska lub i w paragrafie 3  punkt 2  wykre lenień ś  
Prezydent  Miasta  Gda ska,  a  wpisanie  upowa nionyń ż  
dyrektor.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Na co ja chce powiedzie , e to nie jest trafionyć ż  
wniosek dlatego e komisja Rady Miasta nie powinnaż  
ingerowa  w  sposób  zarz dzania  mieniem  i  decyzjamić ą  
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dla Prezydenta przypisanymi ale poddaj  pod g osowanieę ł  
ten wniosek.
Kto jest za wnioskiem Pani Marii Ma kowskiej w takimł  
brzmieniu prosz  bardzo?ę
Kto jest za?
Kto jest przeciw?
Kto si  wstrzyma ?ę ł
Czy kto  jeszcze sk ada wniosek prosz  Pan Radny ś ł ę

Radny Tadeusz Gleinert – cz onek Komisjił  
Prosz  o wykre lenie punktu (litery) „d” w § 2 punkt 4ę ś  
…  opinie dwóch Radnych z rejonu lokalizacji gara u.ż

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Ja uwa am te  e to nie jest trafiony wniosek jakoż ż ż  
kontr  argument  dlatego,  e  te  opinie  s  jednym  zż ą  
elementów, potencjalnie, poznania g bszego dotycz cełę ą  
danych najemców jako mo liwo  a nie jako pewnik eż ść ż  
Radny co  znajdzie, czy nie….  Uwa am e to mo e byś ż ż ż ć 
g os dodatkowy…ł

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
Panie  Przewodnicz cy,  Wysoka  Komisjo  ja  proponują ę 
g osowa  za tym wnioskiem z tego wzgl du je eli b dzieł ć ę ż ę  
opinia pozytywna, czy g osowanie pozytywne dla tegoł  
wniosku,  b dzie  mo na  zaprezentowa  go ca ej  Radzieę ż ć ł  
Miasta i w ten sposób Rada Miasta podejmie decyzj  wę  
tej sprawie. Ja uwa am, e na szerokim forum powinnaż ż  
stan  ta  sprawa  tak  by  ka dy  Radny  powinien  mieąć ż ć 
okazj ….ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Je eli Prezydent uwzgl dni ten wniosek…ż ę

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
Jest to wniosek, który je eli zostanie przeg osowanyż ł  
b dzie g osowany na sesji. St d ja apeluj  do Pa stwaę ł ą ę ń  
o poparcie tego wniosku.

Przewodnicz cy Wies aw Kami ski ą ł ń
Kto  jest  za  przyj ciem  tak  sformu owanego  wnioskuę ł  
przez Radnego Gleinerta prosz  bardzo?ę
Kto jest za?
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Kto jest przeciw?
Kto si  wstrzyma ?ę ł
 
Kto  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  wraz  z 
proponowan  poprawk  zaproponowan  przez komisj  drukuą ą ą ę  
1472?
Kto jest za?
Kto jest przeciw?
Kto si  wstrzyma ?ę ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pana  Dimitrisa  Skurasa  –  dyrektorał  

Wydzia u  Gospodarki  Komunalnej  Urz du  Miejskiego  wł ę  

Gda sku, pani Barbary Majewskiej – zast pcy dyrektorań ę  

Wydzia u  Gospodarki  Komunalnej  Urz du  Miejskiego  wł ę  

Gda sku oraz dyskusji -  ń 4 g osami za -  pozytywnieł  

zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt  uchwa y  zł  

nast puj c  poprawk :ę ą ą ą

• W §2 pkt.4 wykre la si   ust p d.ś ę ę

Tre  Opinii Nr 44-10/391/93/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 9
Zaopiniowanie projektu uchwa y w sprawie wprowadzeniał  

Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na 

wyrównywanie  szans  edukacyjnych  dla  uczniów  szkół 
ponadgimnazjalnych w Gda sku, ko cz cych si  matur ,ń ń ą ę ą  

w roku szkolnym 2005/2006 – druk nr 1526.
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Halina Jasiel – p.o. Kierownik Referatu Ekonomicznego 

w  Wydziale  Edukacji  i  Sportu  Urz du  Miejskiego  wę  

Gda sku.ń
Miasto  Gda sk  przyst pi o  do  og oszonego  przezń ą ł ł  
Wojewódzki Urz d Pracy konkursu dotycz cego programówą ą  
stypendialnych  na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych 
finansowanych z Europejskiego Funduszu Spo ecznego i zł  
bud etu  pa stwa  w  ramach  zintegrowanego  programuż ń  
operacyjnego rozwoju regionalnego. Miasta przygotowa oł  
dwa  projekty  –  ta  uchwa a  dotyczy  regulaminuł  
przyznawania  i  przekazywania  stypendiów  na 
wyrównywanie  szans  edukacyjnych  dla  uczniów  szkół 
ponad gimnazjalnych w Gda sku ko cz cych si  matur  wń ń ą ę ą  
roku szkolnym 2005/2006. 
Projekt ten nie wymaga wniesienia wk adu w asnego –ł ł  
finansowany jest z EFS`u i bud etu pa stwa. ż ń
Ten  regulamin  okre la  przyznawanie  i  przekazywanieś  
stypendiów  dla  uczniów  z  terenów  wiejskich 
znajduj cych  si  w  trudnej  sytuacji  materialnej  wą ę  
celu wyrównywania szans edukacyjnych. Projekt by  juł ż 
wdro ony  na  rok  szkolny  2004/2005  i  zosta oż ł  
przyznanych 707 stypendiów po 80 z otych miesi cznie. ł ę

Przewodnicz cy.ą
Czy kto  z pa stwa ma pytania? Poniewa  nie widz  – ś ń ż ę
Kto z pa stwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem drukuń  
1526?
Kto jest przeciw?
Kto si  wstrzyma ?ę ł
Rozumiem  e  druk  1525  ma  t  sam  zasad  tylkoż ą ą ę  
dotyczy….

Halina Jasiel – p.o. Kierownik Referatu Ekonomicznego 

w  Wydziale  Edukacji  i  Sportu  Urz du  Miejskiego  wę  

Gda sku.ń
…stypendiów  dla  studentów  zamieszka ych  na  terenieł  
Miasta  Gda ska  i  te  jest  to  kontynuacja,  teń ż ż 
ca kowicie finansowany z EFS`u i bud etu pa stwa. Wł ż ń  
tym  roku  te  otrzymywali  studenci  takie  stypendia.ż  
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Przyznane by y 64 stypendia miesi cznie w wysoko cił ę ś  
200 z otych.ł

Przewodnicz cy.ą
Czy kto  z pa stwa ma pytania? Poniewa  nie widz  – ś ń ż ę
Kto z pa stwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem drukuń  
1525?
Kto jest przeciw?
Kto si  wstrzyma ?ę ł
Przechodzimy  do  druku  1576  –  regulamin  udzielania 
pomocy  materialnej  dla  uczniów  zamieszka ych  nał  
terenie Gminy Miasta Gda sk. Prosz  bardzo.ń ę

Halina Jasiel.
Ten  projekt  uchwa y  okre la  regulamin  udzielaniał ś  
pomocy  materialnej  dla  uczniów  zamieszka ych  nał  
terenie Gminy  Miasta  Gda ska  zobowi zani zostali myń ą ś  
do sporz dzenia ą

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,  przewodnicz cyż ł ł ą  

podda  projekt pod g osowanie.ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pani  Haliny  Jasiel  –  p.o.  kierownikł  

Referatu  Ekonomicznego  Wydzia u  Edukacji  i  Sportuł  

Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  -  ę ń 6  g osami  za  -ł  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/392/94/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 10
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Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  Regulaminuł  

przyznania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie 

szans  edukacyjnych  w  roku  akademickim  2005/2006,  w 

ramach projektu „Stypendia dla studentów zameldowanych 

w Gda sku” – ń druk nr 1525.

Pani Halina Jasiel – kierownik Referatu Ekonomicznego 

Wydzia u Edukacji i Sportu UM w Gda skuł ń
Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Czy s  jakie  g osy w dyskusji? Nie wiedz , dzi kuj .ą ś ł ę ę ę
Proponuj  przyst pi  do g osowania.ę ą ć ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pani  Haliny  Jasiel  –  p.o.  kierownikł  

Referatu  Ekonomicznego  Wydzia u  Edukacji  i  Sportuł  

Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  -  ę ń 6  g osami  za  -ł  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/393/95/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

       

PUNKT – 11
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  przyj ciał ę  

„Regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o 

charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszka ych  nał  

terenie gminy miasta Gda sk” – ń druk nr 1576. 

Pani Halina Jasiel – kierownik Referatu Ekonomicznego 

Wydzia u Edukacji i Sportu UM w Gda skuł ń
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Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,  przewodnicz cyż ł ł ą  

podda  projekt pod g osowanie.ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pani  Haliny  Jasiel  –  p.o.  kierownikł  

Referatu  Ekonomicznego  Wydzia u  Edukacji  i  Sportuł  

Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  -  ę ń 6  g osami  za  -ł  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/394/96/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 12
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  zmianył  

uchwa y  RMG  w  sprawie  okre lenia  róde  dochodówł ś ź ł  

w asnych  i  wydatków  nimi  finansowanych  wraz  zeł  

wskazaniem  jednostek  bud etowych  (szkó  i  placówekż ł  

o wiatowych), które prowadzi  b d  rachunek dochodówś ć ę ą  

w asnych – ł druk nr 1523.

Pani Halina Jasiel – kierownik Referatu Ekonomicznego 

Wydzia u Edukacji i Sportu UM w Gda skuł ń
Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Czy s  jakie  g osy w dyskusji? Nie wiedz , dzi kuj .ą ś ł ę ę ę
Proponuj  przyst pi  do g osowania.ę ą ć ł
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USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu   pani  Haliny  Jasiel  –  p.o.  kierownikł  

Referatu  Ekonomicznego  Wydzia u  Edukacji  i  Sportuł  

Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  -  ę ń 6  g osami  za  -ł  

pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 44-10/395/97/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 13
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Pan  W odzimierz  Pietrzak  poinformowa ,  i  w  dniuł ł ż  
dzisiejszym zosta a podpisana umowa z notariuszem nał  
budow  trasy WZ.ę

Przewodnicz cy zapozna  komisj  z nast. pismami:ą ł ę

• - z Wydzia u Finansowego UM w sprawie kwartalnegoł  
sprawozdania  z  wykonania  wydatków,  które  nie 
wygas y  z  up ywem  roku  bud etowego  2004ł ł ż  
(cz onkowie komisji otrzymali kserokopie pisma wł  
dn. 23-08-2005 r.),
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• - od pana Marcina Szpaka – zast pcy prezydentaę  
Gda ska  w  sprawie  wniosku  komisji  Nr  42-ń
08/16/06/2005  z  dn.  24  czerwca  2005  r. 
(cz onkowie komisji otrzymali kserokopie pisma wł  
dn. 23-08-2005 r.),

• - od pana Szczepana Lewny – zast pcy prezydentaę  
Gda ska  w  sprawie  wniosku  komisji  nr  42-ń
08/18/08/2005  z  dnia  24-08-2005  r.  (cz onkowieł  
komisji otrzymali kserokopie pisma w dn. 23-08-
2005 r.),

Przewodnicz cy  podzi kowa  zebranym  za  przybycie  ią ę ł  
zaprosi  na nast pne posiedzenie komisji. ł ę
 

  Przewodnicz cy ą
        Komisji Bud etowejż

  
Wies aw Kami skił ń

Protoko owa ał ł
A. ukŻ
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	z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta Gdańska, które odbyło się dniu 22 sierpnia 2005 r. o godz. 10:00 w Sali Herbowej Nowego Ratusza w Gdańsku.
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